

卓越體育發展獎學金 Physical Development Excellence Scholarship

目的 Objectives

港專設立「卓越體育發展獎學金」，以表揚才藝出眾的學生，並鼓勵他們繼續在本校進行體育發展，創造佳績。

HKCT offers 'Physical Development Excellence Scholarship' to the students with best talent to encourage them to keep up with their satisfactory in physical performance.

主要申請對象及資格 Main Targets & Requirements

香港中學文憑試考生、文憑 / 應用教育文憑 / 毅進文憑 / 高級文憑或副學士畢業生：

- 本地學生；及
- 以運動員身份代表香港參加國際比賽及 / 或取得優良成績；及
- 在入學面試中有良好表現；及
- 獲得本校取錄入讀港專指定課程：
 - 運動管理及訓練（榮譽）社會科學學士（全日制一年級或三年級入學）
 - 運動管理及訓練（榮譽）社會科學學士（兼讀制三年級入學）
 - 體適能、教練及運動管理高級文憑（全日制）

Students of HKDSE, graduates of Diploma/ Diploma of Applied Education/ Diploma Yi Jin/ Yi Jin Diploma/ Higher Diploma/ Associate Degree:

- Local students; and
- Athletes who have represented Hong Kong and/or achieved outstanding results in international games; and
- Good performance in the admission interview; and
- Being accepted to enrol in HKCT designated programmes:
 - Bachelor of Social Sciences (Hons) in Sports Management with Coaching (Full Time, Year 1 or Year 3 entry)
 - Bachelor of Social Sciences (Hons) in Sports Management with Coaching (Part Time, Year 3 entry)
 - Higher Diploma in Fitness, Coaching and Sports Management (Full Time)

金額 Amount

最高可豁免扣除「學生資助處資助計劃」及「免入息審查資助」 / 「指定專業 / 界別課程資助計劃」後的全額學費。

註：不包括重讀費用

A maximum full-tuition fee waiver after the deduction of SFO subsidy and NMTSS/SSSDP.

Remark: Tuition fee for module retake is not included

申請方法 Application Method

於入學面試時，由學部面試主任推薦提名。

Nominated by the interviewer of the academic division/ faculty during the admission interview.

其他 General Notes

1. 所有獎學金計劃均設甄選程序，並確認沒有任何未繳交之學費或款項後，獎學金方可獲得發放。
All scholarships are given in accordance with a selection procedure. Scholarship will be disbursed to successful applicants without outstanding fee payment.
2. 獎學金名額有限，所有獎學金之資格審定及發放，以校方之評審委員會的批核為最終決定，申請人不得異議。
A limited number of scholarships are available. Assessment of applicants' eligibility and the granting of scholarship are subject to the final decision of HKCT's Selection Panel for Scholarships. Applicants' objection to the final result will not be accepted.
3. 如學生合資格並成功申請或獲推薦提名多項新生入學獎學金，亦只可獲發不多於一項獎學金。
If students are eligible and successfully apply for or are nominated for multiple entrance scholarships, the students will only be awarded no more than one scholarship.

